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1. Conference background  

The Asian Association for English for Specific Purposes and Chinese Association for 

ESP invite you to join our 2019 annual conference to be held in Chongqing University 

from 15 to 17 Nov. 2019. International scholars and practitioners are welcome to 

share your recent work and discuss how your collective efforts can advance the future 

of English for Specific Purposes. The conference will feature workshops, plenary 

speeches and panel discussions.  

http://pic.sogou.com/d?query=%E9%87%8D%E5%BA%86%E5%A4%A7%E5%AD%A6%E6%A0%A1%E5%BE%BDlogo&ie=utf8&page=1&did=2&st=255&mode=255&phu=http://a3.att.hudong.com/61/43/01300000131286121023433424767.gif&p=40230500


 

2. Conference objective and scope 

The theme of the 3rd Annual Conference of Asia ESP & the 8th Chinese National 

Symposium on ESP “ESP Teaching & Research: Innovations, Challenges and 

Prospects” allows a wide range of interpretations, thus taking into account the varied 

interests and approaches within the ESP community. Through innovative practices, it 

will explore who we are, what we do and how we can collectively transform 

perceptions and understandings in current ESP studies and teaching. 

We encourage proposals from scholars involved in ESP and would be particularly 

pleased to receive papers from members of The Asian Association for English for 

Specific Purposes and Chinese Association for ESP, from those working 

collaboratively across disciplines, from those involved in staff and student support, 

policy making and from students themselves. The topics of interest for submission 

include, but are not limited to: 

 ESP language studies 

 ESP course design 

 ESP research & teaching method 

innovation 

 EAP and EOP teaching and 

research 

 ESP education policy 

 ESP material development & design 

 ESP testing & assessment 

 ESP corpus-driven study & teaching 

 Cross-cultural studies in ESP 

context  

3. Conference working language 

English 

4.  Conference venue 

Huxi Campus, Chongqing University, Daxuecheng, Shapingba District, Chongqing, 

China 



5. Guidelines for submissions 

1） Abstracts, panel or workshop proposals can be accepted.  

  Featured colloquium: An abstract in English (400 words) including positions, 

affiliations, email addresses and mailing addresses for all authors. 

 Panel discussion: An abstract in English ( 200 words) including positions, 

affiliations, email addresses and mailing addresses for all authors. 

2）  Those who plan to compete for the “Outstanding Annual Conference Papers 

Prize 2019 ” award must submit a complete research paper before 10 Oct. 2019.  

3） Abstracts must be submitted through the ESP conference website: 

http://2019asiaesp.aconf.org/ 

6. Important dates 

Deadline of abstract submission：31 Aug. 2019  

Notification of acceptance: 30 Sept. 2019  

Registration date: 15 Nov. 2019 

Conference date：16-17 Nov. 2019 

 

7. Registration fee 

 Participants: RMB 1000 or US$ 145  

 Members: RMB 800 or US$116  

 Students: RMB 500 or US$72  

 

Conference Co-organizers: The Asian Association for English for Specific Purposes 

                       Chinese Association for ESP 

Conference Host: School of Foreign Languages & Cultures, Chongqing University, 

China 

Co-organizers: Foreign Language Teaching And Research Press, Chinese Journal of ESP 

 

8. Contact information 

 

 Registration, accommodation booking and abstract submission can be completed on 

http://2019asiaesp.aconf.org/


the ESP conference website: http://2019asiaesp.aconf.org/. 

 Contact person：Lai Yuqi (for participants overseas) 

Tel: 86 23 65678534; 86 18623649766   

Email: vivianlee87@foxmail.com 

 

Appendix 1 

Call for Outstanding Annual Conference Papers 2019 

The Chinese Association for ESP will select 20 outstanding conference papers from the annual 

ESP conference: 3 first prizes, 7 second prizes and 10 third prizes will be awarded with the 

selected papers published in Chinese Journal of ESP. Teachers interested in competing for the 

award must submit a full paper to chinaespc@163.com one month prior to the ESP conference for 

review. Awards will be presented at the closing ceremony of the conference. 

Secretariat of Chinese Association for ESP 
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亚洲 ESP 学会第三届年会 

暨全国第八届专门用途英语研讨会 

 

2019 年 11 月 15-17 日 

中国.重庆大学 

 

 

 

 

 

会议主题 

ESP 教学与研究：创新 挑战 展望 

 

亚洲 ESP、中国 ESP 学会诚邀您于 2019 年 11 月 15 至 17 日莅临重庆大学虎溪校区参加

亚洲 ESP 学会第三届年会暨全国第八届专门用途英语研讨会。届时，会务组将邀请国际 ESP

领域著名专家学者、教育实践家与您共同分享 ESP 研究和实践的最新成果，共同展望未来

ESP 发展方向并探讨合作之途。本次会议不但包括国际 ESP 领域著名专家学者主旨发言，更

将组织论文报告、论坛、专家引领工作坊等多种交流形式。 

 

1.会议主题与范围 

亚洲 ESP 学会第三届年会暨全国第八届专门用途英语研讨会的会议主题为“ESP 教学与

http://pic.sogou.com/d?query=%E9%87%8D%E5%BA%86%E5%A4%A7%E5%AD%A6%E6%A0%A1%E5%BE%BDlogo&ie=utf8&page=1&did=2&st=255&mode=255&phu=http://a3.att.hudong.com/61/43/01300000131286121023433424767.gif&p=40230500


研究：创新、挑战与展望”。为保证与会代表畅所欲言，会议将兼顾各方兴趣及热点所在，

欢迎各位踊跃投稿，分享您的创新实践，通过交流，明确作为 ESP 研究者与从业者，如何让

ESP 教学与研究的所思所见助力教学，最终完成作为一名教育工作者的使命。 

为圆满完成本届会议，会务组诚挚欢迎各位 ESP 学者献言建策。我们不但期望能有荣幸

收到各位亚洲和中国 ESP 学术委员会委员的来稿，也欢迎跨学科研究者能展示您与他人的合

作研究、能展示教师与学生对研究的贡献，更欢迎教育政策制定者分享经验，学生们交流研

究中的所思所想、所作所为。您的兴趣所在可以是下列中的任何一项或几项： 

 ESP 语言研究 

 ESP 课程设计 

 ESP 研究与教学创新 

 学术与职业英语教学与研究 

 ESP 教育政策 

 ESP 与教育技术 

 ESP 教材开发与设计 

 ESP 测试与评估 

 ESP 与语料库及数据驱动研究与教学 

 ESP 语境下的跨文化研究 

 ESP 教师发展 

 其它相关研究 

2. 会议工作语言 

英语 

3. 会议地点 

重庆市沙坪坝区大学城重庆大学虎溪校区 

4. 摘要提交要求 

 会议接受个人或小组报告摘要，所有摘要请用英语撰写并提供作者姓名、职称、通讯地

址、以及邮件地址。 

 分会场发言摘要：400 字摘要； 



 小组论文宣读摘要：200 字论文摘要 

 需要参加优秀论文评审的论文请与 2019 年 10 月 10 以前提交全文。 

 摘要请通过网站提交：http://2019asiaesp.aconf.org/ 

5. 会议重要日程 

 摘要提交截止日期：2019 年 8月 31 日 

 摘要录用结果通知：2019 年 9月 30 日 

 会议报到日期：2019 年 11 月 15 日 

 会议日期：2019 年 11 月 16-17 日 

6. 会费： 

1000 元(人民币) 

学会会员：800 元(人民币) 

学生：500 元(人民币) 

温馨提示：本次会议不安排住宿，推荐酒店如下： 

*重庆富力假日酒店（重庆市沙坪坝大学城南路 26号，重庆大学虎溪校区北门对面）：假日

高级单间、标间协议价 390 元/间夜 

订房热线：叶经理 13108960022 

*特丽斯酒店（沙坪坝区大学城艺德路 45号，熙街尾街，重庆大学虎溪校区北门对面）：薇

丽单间协议价：228 元/间夜，箐丽标间 258 元/间夜 

订房热线：王经理 18502312901 

*海融颐笙酒店（沙坪坝区西永镇虎溪街道大学城中路 20号附 40 号 1-1，重庆大学虎溪校

区东门对面：青春房协议价 238 元/间夜，雅致标间/大床房协议价 268 元/间夜 

订房热线：游经理 15310242280 

7. 特别提醒 

参会报名及提交摘要请进入如下网站：http://2019asiaesp.aconf.org/ 

有意参会者可加入 QQ 群：亚洲 ESP 学会第三届年会，群号 747990434 

http://2019asiaesp.aconf.org/
http://2019asiaesp.aconf.org/


 

联系人: 魏娇 

电话：023-65678600/65678529 

Email: cquasianesp@163.com 

 

会议共同主办方：中国 ESP 专业委员会、亚洲 ESP 学会    

会议承办方：重庆大学外语学院 

会议协办方：外语教学与研究出版社,《中国 ESP 研究》 
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附件 1 

 

ESP 学会评选 2019 年度优秀论文的通知 

 

  ESP 学会自 2018 年起每年评选 20 篇年度优秀论文，设立 3个一等奖，7个

二等奖，10 个三等奖，颁发获奖证书，获奖论文将在《中国 ESP 研究》发表。

有意参加评奖活动的教师必须在 ESP 年会召开前 1 个月提交全文给

chinaespc@163.com，经学会组织的专家进行评审，年会闭幕式进行颁奖。 

 

                                  

                   专门用途英语专业委员会秘书处 


